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Vught, 21 december 2017 

 
 

 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks betreffende de voorbereiding van de 

beëindiging van de centrumgemeenteconstructie voor beschermd wonen en 

maatschappelijke opvang 
 

 

De Wmo taken om beschermd wonen of maatschappelijke opvang te bieden aan kwetsbare 

inwoners worden momenteel uitgevoerd door centrumgemeenten. Voor onze gemeente is 

dat de gemeente ’s-Hertogenbosch. Het Rijk is voornemens – met instemming van de VNG 

– om deze taken over te gaan dragen aan alle gemeenten en de 

centrumgemeenteconstructie te beëindigen. Het voornemen was om dat te doen per 1 

januari 2020, maar recent is besloten dat dit wordt uitgesteld tot waarschijnlijk 2022. 

Om zich voor te bereiden op deze overdracht van taken, heeft het Rijk gemeenten 

gevraagd om samen in regionaal verband plannen op te stellen en in 2017 vast te stellen. 

In deze plannen moest onder andere worden ingegaan op de onderlinge samenwerking. 

Vervolgens zouden de gemeenten de plannen samen kunnen implementeren om zich voor 

te bereiden op de nieuwe taakverdeling. 

Tot grote verbazing van PvdA-GroenLinks is er geen plan kenbaar gemaakt aan de 

gemeenteraad. Er is alleen één regionale informatieavond geweest, waar onze fractie 

helaas niet bij aanwezig kon zijn.  

PvdA-GroenLinks heeft daarom de volgende schriftelijke vragen aan het college: 
 

1. In een overzicht van onderzoeksbureau AEF staat dat onze regio geen nieuw plan 

opstelt, maar nog uitgaat van een plan dat in 2016 is vastgesteld door de 

gemeenteraad van ‘s-Hertogenbosch als centrumgemeente. 

A. Is dit een juiste weergave en biedt het college geen plan meer aan aan de 

gemeenteraad van Vught? 

B. Zo ja, kan het college toelichten waarom het heeft ingestemd met deze 

werkwijze? Vindt het college dat hiermee recht wordt gedaan aan de 

beoogde gezamenlijke verantwoordelijkheid na afschaffing van de 

centrumgemeenteconstructie en het betrekken van de gemeenteraden van 

regiogemeenten zoals Vught? 

C. Zo nee, wanneer mogen we dan alsnog een plan verwachten? 

 

2. PvdA-GroenLinks heeft al meermaals aan het college gevraagd om ruimschoots 

voor de formele overdracht met voorstellen te komen om onszelf voor te bereiden 

op de nieuwe taken voor kwetsbare inwoners. Zeker voor een gemeente als Vught 

met een GGZ-instelling is dat een relevante ontwikkeling.  

A. Kan het college aangeven wanneer en hoe de gemeenteraad wordt 

betrokken bij de verdere voorbereiding van deze nieuwe taken? 

B. Deelt het college de mening van PvdA-GroenLinks dat het zeer wenselijk is 

om de gemeenteraad hierbij te betrekken, met name vanwege vraagstukken 

rondom effecten in wijken, stigma rondom GGZ-problematiek, toename van 

de vraag naar kleinere sociale huurwoningen etc.? Zo nee, waarom niet? 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

Toine van de Ven 


